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Re[2]: prośba o udostępnienie materiałów oraz udzielenie odpowiedzi
Od: "Katarzyna Kaczmarek-Sławińska" <katarzyna.ks@csw.pl>
Do: "Adam Knapik" <adam.k@csw.pl>
Załączniki: Katarzyna Kaczmarek-Sławińska.vcf (0,5 kB);

Kolejne zapytanie:
Na jakich przesłankach lub dokumentach źródłowych Pani Starosta dokonała wypowiedzi do prasy w zakresie 
poinformowania społeczeństwa powiatu świeckiego o bardzo złym składzie i jakości powietrza, kto dokonywał 
ekspertyz? ( odniesienie się do Pani wypowiedzi z sesji z dnia 5 czerwca, sugestia cytuję" Pan Gawrych ma takie 
opracowanie")
Następna prośba o udzielenie odpowiedzi również w kontekście wypowiedzi z sesji z dnia 5 czerwca 2019r.
Pani Starosta była inicjatorką utworzenia biura zamiejscowego Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu ( z moich informacji wynika, że inicjatorem był Pan Henryk Kowalczyk- Minister 
Środowiska) bardzo proszę o przekazanie listu intencyjnego w tej sprawie.

Idąc tym tokiem rozumowania i skłaniając się w kierunku tego że wypowiedz z sesji Pani Barbary Studzińskiej jest 
prawdziwa, to jak to się ma do faktu, że jeśli my jesteśmy gospodarzem spotkania lub wydarzenia nie miała prawa 
zapraszać Radnych bo sama została zaproszona?
Zdaje się, że to przywilej organizatora a nie gościa. Chyba że Pani Studzińska była tylko pośrednikiem w idei 
utworzenia takiego punktu na terenie powiatu świeckiego.
Przewodniczący Rady miał absolutnie rację twierdząc że Wojewoda to rzadki gość i była okazja porozmawiać w 
sposób mniej formalny o bieżących problemach naszego powiatu.

z poważaniem
Katarzyna Kaczmarek-Sławińska
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